
Sierpc  25.08.2021 

BURMISTRZ  

MIASTA SIERPC 

 

INTERPELACJA 

 

    Mieszkańcy Sierpca, zwracają uwagę, że stan ławek w Mieście wymaga naprawienia ich i 

odświeżenia. 

Mieszkańcy Sierpca zapytują Pana – czy był robiony przegląd stanu ławek i koszy na śmieci, 

które są na terenie Miasta? Kiedy ławki zostaną naprawione i pomalowane ? 

 

 

 

 

 



 

 

RADNA RADY MIEJSKIEJ W SIERPCU 

BARBARA GIL 

 


